

应用数学学报

第 47 卷 第 4 期

目 次

- 广义分数阶算子下非标准 Lagrange 系统的 Noether 定理 沈世磊, 宋传静 (531)
- 拟跟踪性与有限型移位 王 林, 王昕晟 (549)
- 有 Bernoulli 检修与顾客进入控制策略的 $M/G/1$ 可修排队的队长分布与费用优化
..... 刘雨欣, 唐应辉, 陈镰元, 袁雨梅 (567)
- 矩阵值时间序列的时空滞后回归模型及应用 .. 张晓梅, 刘程程, 谢邦昌, 秦 磊 (592)
- 一类变时滞参数不确定系统的预见重复控制 李 丽, 孟晓华, 卢延荣 (618)
- 一种新的求解含有 l_1 范数优化问题的共轭梯度法 杨艳雪, 杜守强, 吕施春 (643)
- 基于矩方法的参数的分布式估计框架 宁晓艳, 夏志明 (656)
- 一类具有周期性治疗和时间依赖潜伏期的 HIV 感染模型的动力学分析 ... 吴 鹏 (673)

CONTENTS

Noether Theorem for Non-standard Lagrangian System under Generalized Fractional Operators SHEN Shi-lei, SONG Chuan-jing (531)

Quasi-shadowing and Shifts of Finite Type WANG Lin, WANG Xinsheng (549)

Queue-length Distribution and Cost Optimization for an M/G/1 Repairable Queue with Bernoulli Maintenance and Admission Control Strategy LIU Yuxin, TANG Yinghui, CHEN Lianyuan, YUAN Yumei (567)

The Spatial-temporal Lag Model of Matrix-valued Time Series and Its Application ZHANG Xiaomei, LIU Chengcheng, Shia Ben-Chang, QIN Lei (592)

Preview Repetitive Control for a Class of Parameter Uncertain Systems with Time-varying Delay Li LI, Xiaohua MENG, Yanrong LU (618)

A New Conjugate Gradient Method for the Optimization Problem with l_1 -norm ... YANG Yanxue, DU Shouqiang, LV Shichun (643)

Distributed Parameter Estimation Framework Based on Moment Method NING Xiaoyan, XIA Zhiming (656)

Dynamical Analysis of an HIV Infection Model with Periodic Therapy and Time-dependent Delays WU Peng (672)